

ASSEMBLY INSTRUCTIONS

Please follow the instructions listed below.

MODEL NUMBER:L7237

1. Unpack all parts from the carton carefully.
2. Place the lamp base (A) on the table.
4. Place the shade (C) onto the socket (B), then use lock rim (D) to secure the shade (C) onto the socket (B).
5. This lamp uses a Type "A" 60 watt bulb (not included).
6. This lamp has a gear switch to turn the bulb (On/Off).

Important safety instruction:

This table lamp has a polarized plug (one blade is wider than the other). As a safety feature to reduce the risk of electric shock. This plug will fit in a polarized outlet only one way. If the plug does not fit fully in the outlet, reverse the plug. If it is still does not fit. Contact a qualified electrician, never use with an extension cord unless plug can be fully inserted. Do not alter the plug.

Instructions de Sécurité Importants:

Cette lampe portative a une fiche polarisée (une lame est plus large que l'autre) comme fonction de sécurité afin de réduire le risque de choc électrique. Cette fiche entrera dans une prise de courant, polarisée dans une seule direction. Si la fiche n'entre pas complètement dans la prise inversez la fiche. Si cela ne fonctionne toujours pas. Contactez un électricien agréé. N'utilisez jamais de rallonge à moins que la fiche ne soit insérée entièrement. Ne modifiez pas la fiche.

CAUTION: TO REDUCE THE RISK OF FIRE USE MAXIMUM 60 WATT TYPE A BULB.

